
La rambla ciutadana  

L’elaboració del projecte de remodelació de la rambla Modolell, un dels centres històrics i 

sentimentals de Viladecans, ha comptat amb la inestimable participació de la ciutadania. Ha 

estat un treball de debat previ a l'encàrrec de les obres i, per això, ha estat llarg i a consciència. 

Al final, les més de 300 aportacions dels veïns i usuaris d'aquest espai central de la ciutat han 

millorat, sens dubte, el projecte. És d'agrair l'esforç realitzat pel veïnat, els comerços i la 

restauració, així com les entitats, per participar en el procés, en el qual s'han sentit i tingut en 

compte totes les opinions. 

La reforma suposarà una sensible millora tant per als veïns com per als comerciants i bars i 

restaurants. La nova rambla, sense trànsit i amb més zones verdes, jocs infantils i espais per al 

descans, suposarà un atractiu per als visitants i usuaris dels establiments, a la vegada que 

oferirà més pau i tranquil·litat al veïnat. A principis de març començaran les obres i hi haurà les 

molèsties lògiques durant un temps, però estic segur que valdrà la pena i el resultat serà del 

gust de totes i tots. 

La nova rambla Modolell que sorgirà de la primera fase de les obres, des del carrer de les 

Sitges fins al passatge de Santa Teresa, tindrà continuïtat amb una segona fase, e ntre els 

carrers de Santa Teresa i de la Mare de Déu de Sales. Tot l'espai resultant serà de vianants, 

mantenint el criteri de posar el carrer al servei de la ciutadania. Ens ajudarà en aquest afany la 

pacificació del trànsit de vehicles de motor a la zona gràcies a l'obertura dels nous carrers del 

barri de Llevant, les properes setmanes. 

També actuarem sobre el tram urbà de la carretera de Sant Climent, amb la intenció de 

convertir-la en una via tranquil·la. Volem millorar el paisatge urbà, reduir al màxim el trànsit 

rodat i recuperar l'espai públic per al passeig i el lleure veïnal, alhora que es mantenen les 

places d’aparcament. Durant la Festa Major d’Hivern va començar la consulta veïnal perquè, 

entre tots i tote,s dibuixem el futur d'aquesta important artèria de ciutat. Queda molt diàleg i 

treball conjunt per endavant en els propers mesos. L'exemple de la rambla Modolell ens ha de 

mostrar el camí. 

La millora de la mobilitat ciutadana, basada en processos de participació ciutadana, és una 

gran prioritat per a l'Ajuntament. Vivim temps de canvis a les ciutats i entre tots i totes hem de 

cercar solucions. Han arribat per quedar-se els patinets i les bicicletes elèctriques, per als quals 

s'estan adequant els carrers, i, per altra banda, Europa està regulant amb mà ferma la reducció 

d'emissions contaminants, condicionant l'ús dels automòbils de més anys. Però aquestes 

restriccions només tenen sentit si es millora el transport públic. Les properes setmanes viurem 

la millora progressiva del servei d'autobús. S'aniran reposant els autobusos per nous, elèctrics 

o híbrids, més respectuosos amb el medi ambient, i es posaran en funcionament noves línies. 

Els nous projectes urbanístics i de mobilitat fan que la ciutat millori en qualitat de vida, que 

sigui més segura i que es recuperin espais per al joc infantil o el descans dels nostres grans. 

Estem treballant en molts projectes de transformació urbana, amb el suport d'altres 

administracions i amb la col·laboració necessària de la participació ciutadana. La millora 

contínua dels nostres carrers i els nostres barris és la nostra política, i la seguirem 

desenvolupant. 


